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JAUTĀJUMI UZDEVUMI / REZULTĀTI 
1. Par Ādažu pagasta 

iedzīvotāju padomes 
2025. gada 4. februāra 
kārtējās sapulces darba 
kārtības apstiprināšanu 
(ziņo Lelde Rostoka) 

Tiek ierosināts sapulces darba kārtībā pievienot 15.punktu 
“Par Baltezera kapu paplašināšanu”, savukārt darba 
kārtības  3. un 4. punktu izskatīt sapulces beigās. 

Padome vienbalsīgi nobalso par darba kārtības 
apstiprināšanu. 

 
2. Ādažu novada domes 

vīzija par iedzīvotāju 
padomju lomu, darbību 
un attīstību (ziņo Gunita 
Dzene, Ādažu novada 
pašvaldības attīstības un 
projektu nodaļas kopienu 
eksperts) 

G.Dzene vēlreiz akcentē uz sadarbību vērstas 
komunikācijas nozīmību starp pašvaldību un iedzīvotāju 
padomēm. Abām pusēm ir jādarbojas kā partneriem.  
Paralēli tam G.Dzene aicina katram padomes loceklim 
strādāt ar savu kopienu, jo iespējams ir jautājumi, kurus 
ciemi var atrisināt savas kopienas ietvaros, bet citus 
jautājumus sadarbībā ar pašvaldību.  
G.Dzenei tiek lūgts, saņemot e-pastu no Padomes vai kāda 
tās locekļa, apstiprināt tā saņemšanu.  
Ierosinājums no K.Skalbergas – izstrādāt iedzīvotāju 
padomes procedūru. 
 

 
3. Iedzīvotāju padomju 

sadarbība ar Ādažu 
novada pašvaldības 
struktūrvienību 
speciālistiem. Kuri 
speciālisti būtu jāaicina 
uz nākamajām sapulcēm? 

Padomes locekļi vienbalsīgi vienojas, ka uz nākamo 
sapulci tiek aicināts speciālists, kurš ir kompetents 
jautājumos par ceļu infrastruktūru. Tātad tiks aicināts 
speciālists no “Carnikavas komunālserviss”. 
Padome iepriekš apkopos un sagatavos aktuālos 
jautājumus, kurus nosūtīs “Carnikavas komunālservisam”. 
Padomes locekļi vienbalsīgi nobalso par.  
 
V.Perro uzsver, ka ir svarīgi apzināt civilās aizsardzības 
vadlīnijas, lai iedzīvotājiem ir skaidrs rīcības plāns 
apdraudējuma gadījumā.  

4. Efektīva komunikācija ar 
iedzīvotājiem: 

 

4.1. Facebook grupas 
pārvaldība: administratori, 
moderatori, satura 

E.Grudule un A.Zīlītis ir atbildīgi par komunikāciju 
interneta platformā Facebook. 



veidošana, atbildīgie par 
tekstu saskaņošanu. 

4.2. Ādažu novada avīze – ja 
tiek piešķirts īpašs laukums 
iedzīvotāju padomēm, kurš 
būs atbildīgs par ikmēneša 
ziņojumu sagatavošanu? 

Padome nobalso ar 9 balsīm pret, 2 balsīm par un 2 balsīm 
atturoties, ka nav nepieciešams rezervēt ikmēneša laukumu 
Ādažu novada laikrakstā “Ādažu vēstis”.  
Tiek izteikts viedoklis, ka informāciju ievietosim pēc 
nepieciešamības. Nav pārliecības, ka katru mēnesi būs 
svarīgas aktualitātes, ko publicēt laikrakstā “Ādažu vēstis”. 

4.3. Komunikācijas kanālu 
izvēle: ciema grupas 
WhatsApp, Facebook lapas 
vai citi rīki. 

Katram ciemam ir savas iekšējās komunikāciju grupas, 
kuras strādā efektīvi un ar tām ir pietiekami. Nav 
nepieciešams veidot jaunas vai kopīgas.  

5. Sadarbības iespējas ar 
citām iedzīvotāju 
padomēm (Ropaži, 
Mārupes, Siguldas 
novadi) un labās prakses 
pārņemšana. 

G.Dzene informēja, ka 25.02.2025. plkst. 18:00 iedzīvotāju 
padomēm ir iespēja tikties ar Haraldu Burkovski no 
Ropažu novada pašvaldības, lai dalītos ar pieredzi 
sadarbībā ar iedzīvotāju padomēm novadā. Tikšanās vieta 
tiks precizēta. 

6. Dalība festivālā “Lampa” 
– diskusijas par 
iedzīvotāju padomju 
darbu, izaicinājumiem un 
labajām praksēm. Vai šī 
dalība būtu interesanta 
visām padomēm kopā, 
vai katrai atsevišķi? 

 
Padome ar 11 balsīm pret un 2 balsīm atturoties nobalso, 
ka nav nepieciešams piedalīties festivālā “Lampa”. 
Padome uzskata, ka pirmajā darbības gadā nav iegūta 
pietiekama pieredze, lai iesaistītos diskusijās par Padomes 
darbu, izaicinājumiem un labo praksi.  

7. Lielās talkas 
organizēšana un 
iedzīvotāju iesaistīšana 
2025. 

Šis jautājums paliek katra ciema paša ziņā – piedalīties  vai 
nē, tāpat kā iepriekšējos gadus. 
Padome spriež, ka iespējams, lai popularizētu padomi,  ir 
jāvienojas vienā talkā.  
2025.gadā Lielā talka tiek organizēta 26.aprīlī. 

8. Informācijas stendi 
ciemos – esamība, 
stāvoklis un 
nepieciešamie 
uzlabojumi. 

 
Katrs ciems apzinās informācijas stendu stāvokli vai to 
nepieciešamību ciemā. 

9. Sociālās jomas stāvoklis 
katrā ciemā. 

Aicinājums pievērst uzmanību  savā ciemā dzīvojošām 
personām, kurām varētu būt vajadzīga praktiska vai sociāla 
palīdzība.  

10. Labdarības projekti 
ciemos. 

Aicinājums katram ciemam individuāli padomāt par 
labdarības aktivitātēm savā ciemā. 

11. Ciemu dienas 
organizēšana un 
sabiedrības iesaistīšana 

Ciema dienas organizēšanu katrs ciems plāno individuāli. 
Ir ciemi, kuri ir gatavi iesaistīties kopīgās sanākšanās, ir 
ciemi, kas ir mazāk aktīvi, ar zemu interesi. 

12. Darbu uzdevumu, 
kompetenču un atbildību 
sadalījums starp 
iedzīvotāju padomes 
locekļiem. 

L.Lancmane būs atbildīga par informācijas nodošanu no 
kopējās Ādažu novada iedzīvotāju padomju Whatsapp 
sarakstes Ādažu pagasta iedzīvotāju padomei.  
G.Būda būs atbildīgs par komunikāciju e-pastā. 

13. Baltezera kapu 
paplašināšana 

Aktualitāte – ir publiskots plāns par Baltezera kapu 
paplašināšanu uz Baltezera ciema pusi. Aizsargjoslu 



likums nosaka, ka kapi nedrīkst būt tuvāk par 300m no 
ciema. Arī virkne citu spēka esošu normatīvo aktu un 
esošie, pieņemtie domes lēmumi to nepieļauj darīt. Novada 
attīstības plāns un detālplānojums 2018. – 2028. gadam 
satur informāciju, ka kapi tiks paplašināti paralēli A1 
šosejai līdz Ataru ceļam V47. M.Spilva informē, ka ir 
sagatavota vēstule, kura tiks nosūtīta Ādažu novada 
pašvaldībai, VARAM, Tiesībsargam, dabas aizsardzības 
pārvaldei. 
Padome, balsojumā par atbalstu Baltezera ciema 
iniciatīvai, vienbalsīgi nobalso par, lūdzot Ādažu novada 
domi ievērot pašas pieņemtos lēmumus un valsts 
normatīvos aktus, kas regulē pieņemto lēmumu izstrādi, 
apspriešanu un realizēšanu. 
 

 Padome vienojas, ka nākamā Padomes sēde notiks 
04.03.2025. plkst. 18:00. Nākamajā Padomes sēdē tiks 
iekļauti arī šīs sēdes darba kārtības 3. un 4. punkts. 

 
Sanāksme tiek slēgta 2025.gada 4. februārī, plkst.20.25. 
 
Ādažu pagasta padomes priekšsēdētāja      L.Rostoka 
 
Protokolists / sekretārs                                                                              L.Lancmane  

 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


